
ЧрезПредседателя 

на Общински съвет - Русе 

До Кмета 

на Община Русе 

П И Т А Н Е 

от Иво Колев Пазарджиев 

общински съветник от групата 

на „ПАТРИОТИТЕ-ВМРО" 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КМЕТЕ, 

оь С (5а у 
D~.

Във връзка с внесените от мен промени в Наредба №4 за поддържане и осигуряване на 

обществения ред, условията и реда за провеждане на масови обществени прояви, опазване на 

общественото и личното имущество и чистотата на територията на Община Русе бяха поставени 

въпроси относно събираемоспа на глобите за нарушаване на забраните за вдигане на шум. След 

предоставена от администрацията справка бяха представени данни за издадени и заплатени 

наказателни постановления. 

3а 2022 г. беше посочено, че са издадени 38 наказателни постановления, от които са 

заплатени 5 бр. на обща стойност 80 лв. 

Моите въпроси към Вас, господин Кмете, са следните: 

1. Колко броя са издадените наказателни постановления за 2022 г. за нарушаване на забраната 

по чл.2, ал.1 от Наредба №4 на ОбС - Русе? 

2. Колко от посочените във въпрос 1 наказателни постановления са заплатени? 

З. Колко от посочените във въпрос 1 неплатени наказателни постановления са предадени за 

събиране от публичен изпълнител, частен или държавен съдебен изпълнител? 

Настоящото питане е съгласно чл. 104 от ПОДОбСНКВОА и моля на него да ми бъде 

отговорено само писмено. 

С уважение: 

/Иво Пазарджиев/ 

% 


